

No. 13925. CONVENTION ON THE LAW APPLICABLE TO TRAFFIC ACCIDENTS. CONCLUDED AT THE HAGUE ON 4 MAY 1971¹

N° 13925. CONVENTION SUR LA LOI APPLICABLE EN MATIÈRE D'ACCIDENTS DE LA CIRCULATION ROUTIÈRE. CONCLUE À LA HAYE LE 4 MAI 1971¹

SUCCESSIONS

Notifications effected with the Government of the Netherlands on:

23 April 1993

CROATIA

(With effect from 8 October 1991, the date of the succession of State.)

26 April 1993

SLOVAKIA

(With effect from 1 January 1993, the date of the succession of State. Maintaining the declaration made by Czechoslovakia upon ratification².)

Certified statements were registered by the Netherlands on 19 August 1993.

SUCCESSIONS

Notifications effectuées auprès du Gouvernement néerlandais les :

23 avril 1993

CROATIE

(Avec effet au 8 octobre 1991, date de la succession d'Etat.)

26 avril 1993

SLOVAQUIE

(Avec effet au 1^{er} janvier 1993, date de la succession d'Etat. Avec maintien de la déclaration formulée par la Tchécoslovaquie lors de la ratification².)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par les Pays-Bas le 19 août 1993.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 965, p. 411, and annex A in volumes 985, 1010, 1110, 1202, 1442, 1483 and 1722.

² *Ibid.*, vol. 1010, p. 406.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 965, p. 411, et annexe A des volumes 985, 1010, 1110, 1202, 1442, 1483 et 1722.

² *Ibid.*, vol. 1010, p. 407.